
 

 

 

中九龍幹線–油麻地東工程 

通告九十六–渡船街 3,26,26X,74 及 74S 小巴站臨時安排 

 

致各位居民: 

 

為配合中九龍幹線–油麻地東工程於西貢街實施的臨時交通安排，九龍專線小巴

的相關路線將會繼續相應改道行駛，受影響的小巴站則有以下安排，預計維持至

2026 年第一季： 

 

 第 3 號線(往大角咀) 於渡船街近文英樓的小巴站維持臨時搬遷至廣東道

575 號(特快班次:07:00-10:00 除外)。有關詳情請參考附件一。 

 第 26 號線(往土瓜灣)及第 26X 號線(往紅磡) 於渡船街近文華樓的小巴站

維持臨時暫停使用，現有佐敦道炮台街的小巴站則維持使用。有關詳情請參

考附件二及三。 

 第 74 號線(往旺角)及第 74S 號線(往何文田)於渡船街近文英樓的小巴站

將維持使用。有關詳情請參考附件四。 

 

對於上述工程所造成的任何不便，我們謹此致歉。 

 

如有任何疑問，歡迎致電 24 小時熱線 9129 2027 與工程團隊聯絡。 

 

合約編號 HY/2014/08 

路政署中九龍幹線–油麻地東工程 

駐工地工程團隊 

2025 年 2 月 12 日 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Central Kowloon Route – Yau Ma Tei East 

Notice 96–Temporary Arrangement of 3, 26, 26X, 74 and 74S Minibus Stop  

at Ferry Street 

 

 

12 February 2025 

Dear Residents: 

 

To facilitate the temporary traffic arrangement implementation of Central Kowloon Route – Yau 

Ma Tei East, related Kowloon GMB routes remain diverted accordingly. The arrangements for 

the affected stops will remain as below until the first quarter of 2026 tentatively. 

 

 Kowloon GMB Route No. 3 (to Tai Kok Tsui) stop at Ferry Street near Man Ying Building 

remains temporarily relocated to 575 Canton Road (except Express Service: 07:00-10:00). 

Please refer to Attachment 1 for detailed information.  

 Route No. 26 (to To Kwa Wan) and Route No. 26X (to Hung Hom) stops at Ferry Street 

near Man Wah Building remain temporarily suspended, the existing stops at Battery Street 

on Jordan Road remain services. Please refer to Attachment 2 and 3 for detailed 

information.  

 Route No. 74 (to Mong Kok) and Route No. 74S (to Ho Man Tin) stops at Ferry Street 

near Man Ying Building will be remained. Please refer to Attachment 4 for detailed 

information. 

 

We apologize for any inconvenience caused by the above works. 

 

Should you have any queries, please contact our 24-hr hotline at 9129 2027.  

 

YMTE Project Team 

Contract No. HY/2014/08 

Central Kowloon Route – Yau Ma Tei East 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

附件一 

Attachment 1 

 

 

 

  



 

 

附件二 

Attachment  

 

 

 

 



 

 

附件三 

Attachment 3 

 

 
  



 

 

附件四 

Attachment 4 

 

 

 


